

Mötesanteckningar från styrelsemöte med SamGIS-föreningen i Västernorrlands län

Tid	2015-05-11	
Plats	Telefonmöte	
Närvarande	Petronella Enström, ordf. Pia Högländer Charlotte Sjöström	Håkan Oscarsson Bertil Sundin
Ej närvarande	David Sellin Peter Byström	Cecilia Reineham Hans Månthén

1	Mötets öppnande
	Petronella förklarade mötet öppnat.
2	Föregående mötesprotokoll
	Godkändes.
3	Kassarapport
	Saldot på kontot är 115057,78 kr. Kramfors kommun har inte betalat medlemsavgiften. Cecilia uppmanas att skicka fakturan till Siv Sundström på Miljö och Bygghälsan, Kramfors kommun. Skatteverket har fortfarande fel adress till föreningen (Anna Kårén, Sundsvall kn). Cecilia ser till att Skatteverket får rätt adress (kassörens adress). Petronella kontaktar Nordea för att lösa problemet med tillgång till vårt bankkonto via nätet.
4	Verksamhet (planering av kommande och genomförda aktiviteter)
	Samtliga närvarande på mötet var nöjda med årsmötets genomförande . <u>Seminarium hösten 2015</u> <ul style="list-style-type: none">• När (förslag): V 48, 25 nov 2015.• Var (förslag): 1. Örnsköldsvik, Kronan, Järnvägsgatan. 2. SCA. 3. Örnsköldsvik, Arken. 4. Timrå• Förslag på föredrag:<ul style="list-style-type: none">- Lantmäteriet, Geoskolan, Johanna Fröjdenlund, Håkan kontaktperson- Naturvårdverket, Presenterar sina data och tjänster, Petronella kontaktperson, Svarat OK <ul style="list-style-type: none">- Ni i styrelsen som arbetar i den privata marknaden har ni något föredrag som kan vara av intresse, kom med förslag

	<p>- Miniutställning av leverantörer beträffande geodetiska instrument, Håkan kontaktperson</p> <p><u>TechTalks</u></p> <ul style="list-style-type: none">• RAÄ, DAP, Digital Arkeologisk process, Håkan kontakter Per Jonson.
5	Hemsida
	<ul style="list-style-type: none">• Flera delar av hemsidan klara, vissa sidor återstår, kommer när tid finns!• Håkan kontakter Peter och Joakim för att se om en överlämning till Peter är möjlig <p><i><u>Beslutades att dessa punkter får stå kvar i anteckningarna för att gås igenom vid ett senare möte där Joakim även kan visa funktioner i hemsidan.</u></i></p> <ul style="list-style-type: none">• <i>Administrationsverktyg:</i><ul style="list-style-type: none">- Skapa möjlighet för automatiska mail-utskick till medlemmarna resp. till styrelsen• <i>Meny dokument, övriga dokument presenteras i fel ordning, det senaste hamnar sist i listan</i>• <i>Administrationsverktyg för att uppdatera styrelsemedlemmar saknas</i>• <i>Administrationsverktyg för att uppdatera nyheter (framför allt om bilder ska presenteras) saknas.</i>• <i>Var och en i styrelsen tittar/granskar/kommer med ytterligare förslag angående hemsida. Om vi hinner tittar vi på hemsidan under telefonmötet.</i>
6	Övriga frågor
	<ul style="list-style-type: none">•
7	Nästa möte
	Styrelsemöte 29 maj 2015, kl. 13.00 - 14.00 Håkan skickar kallelse.
8	Mötet avslutas
	Petronella tackade alla för deltagandet och förklarade mötet avslutat.

Vid pennan

Håkan O